



February 26, 2024

To whom it may concern

Ref: Palivoda Timofei- Embrional Rhabdomyosarcoma- estimated cost of treatment

Dear Sir/Madame, following the diagnosis established at Schneider Children's Medical Center of Israel, Dr. Shira Amar, the senior doctor of the solid tumors Unit at the Hemato-Oncology Department strongly recommends to start the treatment in advance according to the VIT protocol. The protocol includes 12 cycles of chemotherapy every 21 days (5 days of chemotherapy in hospitalization and 1 day of hydration each one) given systemically (via Port-a-Cath) every 21 days. In addition, the child will receive biological treatment Regorafenib. The treatment will be given every 21 days for two weeks throughout all 12 courses of chemotherapy. After every two courses, the child will undergo a PET CT scan to assess response to the treatment.

Procedure	Quantity	Price for one	Total price
12 Blocks:			
Hospitalization for chemotherapy	60	2650 USD	159000 USD
Hospitalization for hydration	12	1650 USD	19800 USD
Oncology Day Care visit without chemotherapy (checkup visit)	48	780 USD	37440 USD
Hospitalization for antibiotic treatment/ treatment of complications due to chemotherapy	15	1650 USD	24750 USD
Regorafenib	2	5890 USD	11780 USD
Diagnostic evaluation during the treatment period:			
PET CT	5	2600 USD	13000 USD
MRI (each part)	1	2350 USD	2350 USD
Total estimated cost of 12 blocks including diagnostic evaluation stage (without additional tests/imaging)			268120 USD

*The cost estimation is not final and could vary according to treatment course, complications and currency rates changes

*Treatment protocol may change according to evaluations during the treatment period

*Additional hospitalization days may be needed due to the severity of the disease and aggressive protocol of treatment , as well as additional tests, consultations, evaluations

Payable to: Schneider Children Medical Center of Israel

BANK: HAPOALIM
BRANCH: 063 – AYALON
ADDRESS: 26 Harokmim st. Holon, ISRAEL
ACCOUNT NO. : 220423
SWIFT: POALILIT
IBAN: IL68-0120-6300-0000-0220-423

If further information should be required, please contact me by email elgarg@clalit.org.il

Sincerely yours,

Godin Olga RN MHA
International Medicine Coordinator
Schneider Children's Medical Center of Israel

CLALIT
Reception - Head Cashier
Schneider Children's Medical Center of Israel
14 Kaplan Street, Petach Tikva 49202
Tel: 072-3-9253305 Fax: 072-3-9253309

שומרים על בריאות כללית



21/02/2024

Для предъявления по месту требования

Паливода Тимофей - Эмбриональная рабдомиосаркома - ориентировочная стоимость лечения

Уважаемый господин/госпожа, после подтверждения диагноза в Детском медицинском центре Шнайдер в Израиле, доктор Шира Амар, старший врач подразделения солидных опухолей отделения гематоонкологии, настоятельно рекомендует начать лечение по протоколу VIT. Протокол включает 12 циклов химиотерапии (5 дней химиотерапии на базе госпитализации и 1 день гидратации каждый), проводимых системно (через ЦВК) каждые 21 день. Кроме того, ребенок будет получать биологическое лечение препаратом Регорафениб. Лечение будет проводиться каждый 21 день в течение двух недель на протяжении всех 12 курсов химиотерапии. После каждых двух курсов ребенок будет проходить ПЭТ-КТ для оценки эффективности лечения.

Процедура	Количество	Цена за единицу	Итоговая цена
<u>12 блоков:</u>			
Госпитализация для химиотерапии	60	2650 дол. США	159000 дол. США
Госпитализация для гидратации	12	1650 дол. США	19800 дол. США
Посещение онкологического дневного стационара без химиотерапии (контрольный визит)	48	780 дол. США	37440 дол. США
Госпитализация для лечения антибиотиками/лечения осложнений, вызванных химиотерапией	15	1650 дол. США	24750 дол. США
Регорафениб (препарат)	2	5890 дол. США	11780 дол. США
<u>Диагностика в период лечения:</u>			
ПЭТ КТ	5	2600 дол. США	13000 дол. США
MPT (каждая часть)	1	2350 дол. США	2350 дол. США
<u>Общая ориентировочная стоимость 12 блоков, включая этап диагностической оценки (без дополнительных исследований/визуализации)</u>			268120 дол. США

* Просьба обратить особое внимание, что предложенная выше цена не окончательная, может меняться в зависимости от степени тяжести заболевания, количества дней госпитализации и необходимости проведения дополнительной диагностики/терапии и зависит от колебаний курса валюты.

Оплата на имя:
Schneider Children Medical Center of Israel
BANK: HAPOALIM
BRANCH: 063 – AYALON
ADDRESS: 26 Harokmim st. Holon, ISRAEL
ACCOUNT NO. : 220423
SWIFT: POALILIT
IBAN: IL68-0120-6300-0000-0220-423

CIAMIT
Reception - Head Cashier
Schneider Children's Medical Center of Israel
14 Kaplan Street, Petach Tikva 49202
Tel: 972-3-9253309 Fax: 972-3-9253309

Для дополнительной информации обращаться по электронной почте elqarg@clalit.org.il.

Година Ольга Р.Н. МГА
Международный медицинский координатор
Детский медицинский центр Шнайдер Израиль

שומרים על בריאות כללית